



日期：27/10/2020

致：全体师生、家长

课程与考试安排

因政府宣布有条件行动管制令延长，学校将关闭至 11 月 9 日，故课程与考试将有所调整。具体调整如下：

- a. 10 月 28、30 日网课暂停，同学们须把握时间完成日常作业。11 月 2 日开始，所有级别恢复网课。
- b. 高三毕业考再次展延至 11 月 16 日至 21 日。
- c. 初一、二，高一、二期末考及初三毕业考取消，全年成绩以 2 次中考及形成性评量即测验、作业、报告、网课学习态度与课堂学习表现等为依据，总结为期末考试成绩。具体比例将稍后公布，请同学关注各科 Google Classroom。
- d. 11 月 6 日至 12 日**初一至高二级同学**必须在规定时间内到 Google Classroom 完成各科指定作业，具体安排参阅**各科网络作业发布时间表（表 1）**。这段期间网上教学暂停（SPM 及 PBS 照常），请同学认真完成指定作业。
- e. 11 月 6 日至 12 日为**高三级同学**之温书假，鼓励同学在复习期间遇到问题主动在 Google classroom 寻求老师帮助，同侪之间彼此打气，一起为统考而努力。
- f. 政考网课维持原有安排：
初一、二、三级 PBS：逢周一至周三 4:00-5:30pm
高一、高二 SPM：逢周一至周三 4:00-5:30pm

敬请留意，并祝平安健康！

校长室 启





Date: 27 October 2020

Attention: All Teachers, Students and Parents

Curriculum and Examination Arrangement

In accordance to the extension of the CMCO in Selangor, our school will be suspended further until 9 November to comply with the government's pandemic prevention directive. Therefore, the curriculum and examination have been adjusted as follow:

- a. NO online classes for all students on 28 October and 30 October, students please treasure your time and complete your homework.
- b. The Senior 3 graduation exam will be postponed to 16 November till 21 November.
- c. The final exam of Junior 1, Junior 2, Senior 1, Senior 2 and the graduation exam of Junior 3 will be cancelled, the annual result will be based on 2 mid-term examinations and formative assessments, namely test, homework, report, online learning attitudes and classroom learning performance to be summarized as the final examination result. The specific ratio will be announced later, please pay attention to Google Classroom of each subject.
- d. From 6 November till 12 November, students of Junior 1, Junior 2, Junior 3, Senior 1 and Senior 2 must attend to Google Classroom to complete the designated assignments for each subject within the specified time with reference to the **Subject Online Assignment Release Schedule (Table 1)**. Online classes will be suspended during this period except PBS and SPM.
- e. From 6 November till 12 November, there will be the revision holiday for Senior 3 students. Students are encouraged to take initiative to seek help from teachers in the Google classroom when you encounter problems during revision, as well as peers should encourage each other and work together for the UEC exam.
- f. Online classes for public examination will be remained as follow:
PBS (Junior 1, Junior 2, Junior 3): Monday till Wednesday 4:00 – 5:30pm
SPM (Senior 1, Senior 2): From Monday till Wednesday 4:00pm – 5:30pm

We wish you safe and good health. Thank you.

The Principal's Office

